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Vážení členovia VV STZ, 

radi by sme za BTZ na najbližšom zasadnutí VV, ktoré sa uskutoční v stredu 21.9., predložili nasledovné návrhy v rámci 12. bodu programu 

„Rôzne“.  

Oslovujem vás všetkých dopredu týmto listom, pretože sa nebudem môcť zúčastniť najbližšieho zasadnutia, preto považujem za vhodné aspoň 

takto na diaľku ozrejmiť zámery našich návrhov, aby ste sa každý z Vás mali čas zamyslieť sa nad nimi a potom o nich hlasovať podľa svojho 

najlepšieho vedomia a svedomia. Píšem vám všetkým dopredu, aby ste neboli nemilo prekvapený na samotnom zasadnutí, že na jeho konci má 

ešte BTZ viacero návrhov o ktorých by sme radi diskutovali a hlasovali. 

1. Po preštudovaní poslednej zápisnice zo zasadnutia VV STZ zo dňa 15.6.2022 sme dospeli k názoru, že nie je veľmi šťastné, že sa zápisnica 

posiela tak neskoro po samotnom zasadnutí. Po takom čase je ťažké si zapamätať všetky uznesenia a ich konkrétne znenie, v akom boli 

schválené. Ako príklad uvediem to, že v poslednom zápise zo dňa 15.6.2022 v uznesení k bodu 6. ( NTC Košice a.s.) chýba to, že VV STZ 

ukladá predstavenstvu NTC KE a.s. „predložiť návrh na zvýšenie počtu členov dozornej rady NTC Košice a.s. tak, aby v nej mali 

zastúpenie všetky regionálne tenisové zväzy“, teda navýšenie dozornej rady o členov troch regionálnych zväzov. Z toho dôvodu máme 3 

návrhy, o ktorých by sme radi hlasovali v súvislosti s týmto: 

a) „Navrhujeme, aby pravidelne od najbližšieho októbrového zasadnutia VV STZ bola na každom ďalšom jednom zasadnutí VV STZ 

zápisnica zo zasadnutia písaná v reálnom čase počas zasadnutia a znenie textov uznesení schvaľované v reálnom čase priamo na 

zasadnutí VV STZ. Sekretariát STZ zabezpečí na to potrebnú techniku, teda premietačku s plátnom a notebook.“ 

Po rozhovoroch s viacerými skúsenými manažérmi z rôznych spoločností sme dospeli k záveru, že takáto prax je v súčasnosti úplne 

bežná. Ďalej 

b) „Navrhujeme, aby VV STZ uložil povinnosť predstavenstvu NTC KE a.s. predložiť Valnému zhromaždeniu NTC KE návrh o zvýšení 

počtu členov dozornej rady NTC Košice a.s. tak, aby v nej figurovali od 1.1.2023 okrem existujúcich členov aj po jednom členovi zo 

Stredoslovenského tenisového zväzu, Západoslovenského tenisového zväzu a Bratislavského tenisového zväzu“ 

 

Taktiež by sme sa radi v rámci otázky NTC a.s. opýtali sekretariátu, ako je možné že do dnešného dňa nie sú ako členovia Dozornej 

rady NTC a.s. v oficiálnych registroch ( ORSR ) zapísaní členovia zvolení na VV STZ zo dňa 27.4. 2022 páni V. Sedlák, M. Mečíř, M. 

Kyseľ, Ľ. Páleník a P. Miklušičák? Táto otázka padla aj na zasadnutí VV STZ dňa 15.6.2022, a p. Sihelník ubezpečil M. Kyseľa že tak 

bude učinené do 30.6 2022. Pýtame sa to preto, že finančný riaditeľ STZ p. Sihelník na moju žiadosť o zaslanie bankových výpisov 
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z NTC a.s. reagoval odmietavo s tým, že k daným dokumentom nemám právo nahliadnuť keďže nie som členom dozornej rady NTC 

a.s.! Tuto by sme poprosili vysvetlenie od p. Sihelníka, prečo takto reagoval na moju žiadosť a prečo je s týmto taký problém 

predložiť požadované doklady. 

 

2. Vzhľadom na to, ako všetko v SR za poslednú dobu zdraželo, je nepochybné, že je potrebné šetriť financie všade kde sa dá. Preto by sme 

radi vyhlásili tender na dodávateľa povrchu pre domáce stretnutia Davisovho pohára a BJK Cupu. Aktuálny dodávateľ zabezpečuje 

stavbu a starostlivosť kurtu pred stretnutím už niekoľko rokov, preto by bolo vhodné v rámci „zdravého“ tendra preveriť, či vie 

poskytnúť STZ stále tie najvýhodnejšie a najlepšie podmienky. Preto 

c) „Navrhujeme vyhlásiť do 30.11.2022 tender na dodávateľa a zhotoviteľa povrchov na domáce stretnutia Davis Cupu a Billie Jean 

Kings Cupu pre sezóny 2023 a 2024“. Podmienky účasti v tendri by boli predmetom diskusie na zvyšných dvoch tohtoročných 

zasadnutiach VV STZ. 

 

3. Súčasťou podkladov pre najbližšie zasadnutie je aj materiál „Kritériá na zaradenie športovcov do juniorskej a žiackej reprezentácie 

a talentovanej mládeže do tenisovej sezóny 2023“ V rámci schvaľovania tohto materiálu máme pozmeňujúci návrh k bodu B. ods. 2). 

Navrhujeme zmeniť text tohto materiálu z nasledujúcich dôvodov: 

 

- Prvým dôvodom je ten, že predložený návrh spôsobuje to, že maximálna možná podpora, ktorá v roku 2022 predstavovala sumu 

456.000 eur bola využitá len na  71,9%, pretože STZ podporil zo 148 možných mladých hráčov len 109 tenistov ( 73,6 % ) sumou 328.000 

eur z celkovej možnej sumy 456.000 eur ( 71,9%). Z toho vyplýva, že  28,1% zo sumy určenej na podporu mladých talentov nebolo 

využitých, a teda ani cca 27% percent mladých tenistov nebolo na základe nastavených kritérií podporených pretože prepadli sitom 

týchto kritérií. 

Pre tento rok je navrhnuté zvýšenie maximálneho možného počtu podporených mladých hráčov na 168 tenistov, ( návrh na zaradenie 

podpory 11 ročných tenistov, čo je skvelý nápad a samozrejme ho vítame...), z ktorých by malo byť podporených odhadom zhruba 120 

hráčov v roku 2023 ( hrubý odhad STZ). Pokiaľ by sa odhad STZ naplnil, podporených by bolo len 71,4% mladých hráčov, čo by 

predstavovalo ešte o niečo menšiu podporu hráčov  oproti roku 2022.    Pokiaľ nastavíme túto podporu v zmysle nášho návrhu 

uvedeného pod písmenom d) tohto textu, v momente dostane finančnú injekciu od STZ minimálne o 27% viac mladých tenistov, ktorí 

môžu o rok, dva či tri dobehnúť súčasných najlepších hráčov v jednotlivých kategóriách, poprípade aj výkonnostne predbehnúť... 
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Podporu by takto dostalo teda razom o štvrtinu viac hráčov ako v minulom roku, a dalo by sa to pekne prezentovať aj mediálne, ako STZ 

rozšíril podporu mladých tenistov. Podľa nášho názoru je práve aj toto jedna z hlavných úloh STZ, aby zabezpečoval 

konkurencieschopnosť čo najširšieho počtu nádejných tenistov na medzinárodnej úrovni. 

Pre tento rok je naplánovaná podpora v maximálnej možnej výške na 496.000 eur, preto máme za to, že pokiaľ chceme budovať širokú 

základňu konkurencieschopných mladých hráčov na medzinárodnej úrovni, inými slovami niečo ako „širšiu“ reprezentáciu, využime 

podporu pre týchto hráčov v maximálnej možnej výške, obzvlášť  v tejto ťažkej dobe ( energie, inflácia...), kedy sa tenis stáva pre hráčov 

aj rodičov cenovo neprístupným športom. Preto 

d) navrhujeme prijať pozmenený text bodu B. ods. 2.) Kritérií na zaradenie športovcov do juniorskej a žiackej reprezentácie 

a talentovanej mládeže do tenisovej sezóny 2023 v nasledujúcom znení:  

„Maximálny počet podporených športovcov je 168 a maximálna teoretická výška príspevku je 496.000 eur. Veľa športovcov sa 

nachádza vo viac ako jednom ročníkovom rebríčku. V tomto prípade sa u športovca berie najlepšie umiestnenie v najvyššej vekovej 

kategórií, za ktorú má nárok na najvyšší finančný príspevok. Poradie a počet ocenených športovcov sa už potom neposúva  potom 

posúva na športovcov, umiestnených na nižších priečkach v ročníkovom rebríčku. Pri takto redukovanom počte športovcov je 

predpoklad podpory cca 120 športovcov pri celkovom objeme finančných príspevkov cca 340.000 eur ročne. Ak sú v ročníkovom 

rebríčku zaradení aj mladší športovci s nižším rokom narodenia, poradie zaradených športovcov sa už neposúva na nižšie priečky. 

Počty športovcov uvedené v tabuľke sú uvedené ako maximálne, reálne bude zaradených menej športovcov ( z dôvodu opakovanej 

účasti športovcov vo viacerých ročníkových rebríčkoch). 

 

- Druhým dôvodom pre doplnenie predloženého návrhu v zmysle bodu e) tohto textu je fakt, že v sezóne 2022 bolo zo sumy 328.000 eur 

podporených aj 12. hráčov NTC BA teamu v celkovej sume 55.000 eur, čo predstavuje 19,2% z danej sumy, teda zhruba jedna patina zo 

sumy podpory išla hráčom NTC Teamu, ktorí majú už aj tak nadštandardnú podporu zo strany STZ. Inak povedané, členovia NTC Teamu 

ukrojili jednu pätinu z „koláča“ podpory hráčom, ktorí sú mimo NTC, a ktorí predstavujú potenciál, že by  o rok , dva alebo tri mohli byť 

adeptmi do NTC Teamu. Keď sa na to pozrieme v tejto súvislosti, môžeme konštatovať, že z celkového možného počtu 148 nádejných 

hráčov a z celkovej možnej sumy vo výške 458.000 eur bolo v roku 2022 podporených len 59,6% mladých nádejných tenistov ,ktorí 

neboli členmi NTC Teamu. 

Hráči NTC Teamu majú aj bez tejto finančnej podpory nepochybne nadštandardnú podporu zo strany STZ oproti ostatným hráčom - 

nečlenom NTC Teamu. Preto v rámci budovania širšej základne medzinárodne konkurencieschopných tenistov a v rámci  rozvoja 

zdravého konkurenčného prostredia medzi hráčmi NTC Teamu a ich „prenasledovateľmi“, ktorí sa nachádzajú rebríčkovo tesne za nimi 
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považujeme za vhodné, aby členovia NTC Teamu boli vyňatí z tohto konkrétneho druhu podpory a tá sa posunula na hráčov, ktorý sú im 

„rebríčkovo v pätách“. Preto navrhujeme doplniť bod B. o ďalší nový odstavec  v nasledujúcom znení: 

e) „V prípade ak sa v ročníkovom rebríčku nachádzajú športovci, ktorí boli v danej sezóne zaradení do NTC Teamu, alebo budú zaradení 

do NTC Teamu na ďalšiu sezónu, títo športovci sú vyňatí z nároku na podporu  vo forme finančného príspevku podľa 

predchádzajúceho odseku 2) bodu B. V takomto prípade sa poradie zaradených športovcov posúva na nižšie priečky v ročníkovom 

rebríčku.“ 

 

Vážení členovia VV STZ, prosím dobre sa zamyslite nad týmto predloženým návrhom, verím že daný návrh nájde podporu u väčšiny 

z Vás pretože už viac rokov vidíme u nás prebiehajúci trend, že stále menej a menej tenistov sa snaží hrať tenis na profesionálnej 

medzinárodnej úrovni a teda stále menej a menej tenistov sa aj má šancu presadiť na medzinárodnej úrovni a tým udržiavať 

slovenský tenis na treťom mieste v popularite medzi športami v SR ( a tým aaj vo vzorci na výpočet štátneho príspevku pre tenis 

v SR). Toto by mal byť jeden z konkrétnych pokusov, ako tento nelichotivý trend u nás zvrátiť a zastaviť úbytok mladých tenistov, 

ktorí končia z tenisom vo veku medzi 15tym až 20tym rokom života. 

 

4. Taktiež by sme radi navrhli, aby boli zasadnutia VV STZ od najbližšieho októbrového zasadnutia audiovizuálne zaznamenávané, a tento 

záznam bol po skončení zasadnutia uložený do archívu na stránke www.stz.sk, kde sa k nemu bude môcť dostať tenisová verejnosť. 

V súčasnosti je úplne bežné, že rokovania parlamentu, poprípade rokovania samosprávnych zastupiteľstiev, poprípade iné rokovania, 

kde sa narába s verejnými financiami sa nahrávajú a vysielajú v reálnom čase.  Keďže STZ narába taktiež z verejnými financiami zo 

štátneho rozpočtu, verejnosť by mala vedieť o tom, čo sa u nás deje, určite by to zvýšilo transparentnosť slovenského tenisového 

hnutia. Pokiaľ sa na zasadnutí VV STZ preberajú citlivé a dôverné informácie, v takomto zázname sa tieto pasáže upravia tak, aby boli 

bez zvuku, preto navrhujeme nie livestreaming ale len uložiť záznam do archívu. Navrhujeme teda hlasovať o tom, aby 

f) „od najbližšieho októbrového zasadnutia VV STZ v roku 2022 bolo každé ďalšie rokovanie VV STZ zaznamenávané na audiovizuálny 

nosič a po skončení zasadnutia (v prípade potreby po úprave záznamu) bol tento záznam uložený do archívu STZ na jeho webovej 

stránke www.stz.sk“ 

Týmto by sa taktiež predišlo nepresnostiam v zápisoch, ktoré som konkretizoval v prvom bode tohto listu. Ako nám bolo povedané, 

počas pôsobenia jedného z predošlých kontrolórov STZ bolo bežnou praxou, že z každého zasadnutia VV STZ bol vyhotovovaný 

minimálne zvukový záznam zo zasadnutia VV STZ. 

http://www.stz.sk/
http://www.stz.sk/
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Poprosíme zapisovateľa, aby boli návrhy BTZ po ich predložení zasadnutiu VV STZ zaznamenané v zápisnici doslovne tak, ako ich uvádzame tu 

v tomto liste a každý jeden z návrhov uvedených  pod písmenami a) až f) prediskutovaný a odhlasovaný ako samostatný návrh s uvedením 

mena navrhovateľa. 

 

Ďakujem pekne, prajem všetkým členom VV STZ príjemné rokovanie, veľa konštruktívnych myšlienok, nápadov  a návrhov, ktoré posunú 

slovenský tenis vpred! 

S pozdravom a úctou za BTZ, 

Mgr. Peter Miklušičák PhD. 


